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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  5 

Datum zasedání:  25. 02. 2015 

Přítomni:  Buryová, Cibuľová, Dziadková, Chmielová, Chobotová, Klepková 

Vodová, Koštuříková, Kuric, Macura, Řihák, Šimáková, Verner 

Omluveni:  Franěk 

Hosté:   Ježek, Lebiedzik, Stavárek, Šromková 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2014 

3. Vyhodnocení Aktualizace dlouhodobého záměru SU OPF za rok 2014 

4. Volba kandidáta na funkci děkana SU OPF 

5. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Předsedkyně senátu přivítala přítomné a seznámila je s programem zasedání. Dr. Koštuříková 

navrhla, aby volba kandidáta na funkci děkana byla posledním bodem programu jednání. 

Přítomní členové senátu s touto změnou vyslovili souhlas. 

 

Hlasování:  

Pro:  11  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

Hlasování proběhlo v nepřítomnosti Ing. Vernera. 

 

2. Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2014 

 

Dokument představil proděkan pro rozvoj a vnější vztahy doc. Lebiedzik. Poděkoval za 

možnost představit materiál Akademickému senátu v době, kdy se projednávají zásadní 

záležitosti budoucnosti fakulty.  Stávající vedení fakulty mělo dle doc. Lebiedzika zájem na 

tom, aby se oba dokumenty - Výroční zpráva (VZ) a vyhodnocení Aktualizace dlouhodobého 

záměru (ADZ), projednaly do termínu, kdy členové vedení fakulty rezignují na své funkce. 

Doc. Lebiedzik shrnul, že VZ je v podstatě souhrn informací o činnosti fakulty za uplynulý 

rok 2014, který se zpracovává na úrovni SU, a jehož struktura je daná dle požadavků MŠMT. 

Jelikož senátoři měli možnost se s materiály předem seznámit, doc. Lebiedzik dále 

nerozebíral obsah dokumentu a požádal přítomné o případné připomínky a dotazy. 

Dr. Koštuříková, členka Komise pro hospodářské záležitosti, vznesla dotaz, který vzešel 

z jednání komise dne 23. 2. 2015 a který se týkal ekonomické části VZ, konkrétně položky 

“Další běžné opravy“. Doc. Lebiedzik požádal o vysvětlení tajemnici fakulty Ing. 

Šromkovou. Ing. Šromková následně zmíněnou položku a její výši vysvětlila na konkrétních 

číslech a v souvislostech s ostatními položkami ekonomické části VZ. 

Dr. Buryová požádala o potvrzení počtu studentů se specifickými potřebami (počet 

studentů: 7). Doc. Lebiedzik a rovněž Ing. Šromková uvedený počet potvrdili s tím, že toto 
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číslo je flexibilní a v průběhu akademického roku se mění. Na tyto studenty náleží příspěvek 

na zvýšené úsilí a výuku učitelům, kteří se na této výuce podílejí. 

Na závěr projednávání výše uvedeného bodu programu jednání uvedl doc. Lebiedzik, že do 

budoucna se počítá s vylepšením grafického pojetí VZ. 

Poté senátoři přistoupili k hlasování o schválení Výroční zprávy o činnosti SU OPF za rok 

2014. 

 

Hlasování:  

Pro:  10  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

Hlasování proběhlo v nepřítomnosti Ing. Vernera a Ing. Řiháka. 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2014 v předloženém znění. 

 

3. Vyhodnocení Aktualizace dlouhodobého záměru SU OPF za rok 2014 

 

Předložený dokument představil rovněž proděkan pro rozvoj a vnější vztahy doc. Lebiedzik. 

Zdůraznil, že navzdory tomu, že uplynulý rok 2014 byl pro Obchodně podnikatelskou fakultu 

poměrně složitý, snažilo se vedení fakulty vytyčené cíle ADZ splnit a podrobně je popsat 

v jejím vyhodnocení. Dle doc. Lebiedzika byla vyvinuta maximální snaha o to, aby plnění cílů 

bylo řádně realizováno a zdůvodněno.  

Žádné připomínky, komentáře či dotazy nebyly ze strany senátorů vzneseny, proto se 

přistoupilo k hlasování. 

 

Pro:  10  Proti: 0   Zdrželi se:  0   

Hlasování proběhlo v nepřítomnosti Ing. Vernera a Ing. Řiháka. 

  

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru SU OPF za rok 2014 

v předloženém znění. 

 

Po vyhlášení usnesení doc. Lebiedzik senátorům poděkoval za bezproblémové schválení obou 

dokumentů a popřál jim hodně štěstí při následné volbě děkana Obchodně podnikatelské 

fakulty. 

 

4. Různé 

Žádný ze senátorů neměl příspěvek do bodu Různé. 

 

5. Volba kandidáta na funkci děkana SU OPF 

 

Předsedkyně AS SU OPF shrnula, že se dnes v 10:00 hod. ve Velkém sále fakulty 

uskutečnilo, v souladu se schváleným harmonogramem voleb, představení kandidátů na 

funkci děkana SU OPF akademické obci. Kandidáti (v pořadí Ing. Filip Ježek, Ph.D., prof. 

Ing. Daniel Stavárek, Ph.D.) představili akademické obci svá programová prohlášení a 

v následné diskuzi zodpověděli položené dotazy. 

 

Předsedkyně senátu konstatovala, že AS SU OPF je usnášeníschopný (přítomno 6 senátorů 

zaměstnanecké komory a 6 senátorů studentské komory), uvedla, že všichni kandidáti splnili 
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všechny předepsané náležitosti a tudíž může být přistoupeno k samotné volbě. Předala slovo 

předsedovi volební komise Ing. Macurovi.  

Ten pověřil vysvětlením postupu hlasování člena volební komise Ing. Vernera. 

Po provedené kontrole hlasovací schránky byly rozdány hlasovací lístky, na kterých byla 

uvedena v abecedním pořadí jména kandidátů na funkci děkana. Senátoři měli zakroužkovat 

číslo u toho kandidáta, kterého chtějí volit, případně lístek ponechat nevyplněný, pokud se 

chtějí zdržet hlasování. Jiná úprava činí hlasovací lístek neplatným. 

Předseda volební komise Ing. Macura připomněl, že se jedná o 1. kolo voleb kandidáta na 

funkci děkana a nadpoloviční většina hlasů je min. 7 hlasů.  Ing. Macura zdůraznil vážnost a 

důležitost samotného aktu (volba děkana Obchodně podnikatelské fakulty na volební období 4 

let) a apeloval na přítomné senátory, aby institut zdržení se hlasování využili co nejméně. 

Poté kandidáti na funkci děkana opustili zasedací místnost a proběhla samotná volba na 

uzavřeném jednání AS SU OPF. 

 

Následně se volební komise odebrala sečíst hlasovací lístky. 

 

Po sečtení hlasovacích lístků předseda volební komise Ing. Macura seznámil přítomné členy 

senátu s  výsledkem 1. kola volby kandidáta na funkci děkana Obchodně podnikatelské 

fakulty. 

Zároveň byli pozváni na zasedání AS SU OPF kandidáti, kde jim byly sděleny výsledky 

voleb.  

 

Výsledek hlasování: 

Odevzdáno platných hlasů 12 

Odevzdáno neplatných hlasů 0 

Zdrželi se 6 

 

Kandidáti      Počet hlasů 

Ing. Filip Ježek, Ph.D. 0 

Prof. Ing. Daniel Stavárek, Ph.D. 6 

 

V 1. kole voleb nebyl zvolen kandidát na funkci děkana SU OPF. 

 

V souladu s Volebním a jednacím řádem AS SU OPF byla vyhlášena hodinová přestávka; 

začátek 2. kola voleb byl stanoven na 14.45 hod. 

 

Ve 14. 45 hod. proběhlo v nepřítomnosti kandidátů 2. kolo voleb kandidáta na funkci děkana 

SU OPF. 

Po sečtení hlasovacích lístků předseda volební komise Ing. Macura seznámil přítomné členy 

senátu s  výsledkem 2. kola volby kandidáta na funkci děkana Obchodně podnikatelské 

fakulty. 

Zároveň byli pozváni na zasedání AS SU OPF kandidáti, kde jim byly sděleny výsledky 2. 

kola voleb.  

 

Výsledek hlasování: 

Odevzdáno platných hlasů 12 

Odevzdáno neplatných hlasů 0 

Zdrželi se 3 
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Kandidáti      Počet hlasů 

Ing. Filip Ježek, Ph.D. 0 

Prof. Ing. Daniel Stavárek, Ph.D. 9 

 

V 2. kole voleb byl jako kandidát na funkci děkana SU OPF zvolen prof. Ing. Daniel 

Stavárek, Ph.D. 

 

Předsedkyně oběma kandidátům poděkovala za prezentaci jejich programových prohlášení. 

Dále poděkovala Volební komisi, která zajistila důstojný průběh voleb v souladu s Volebním 

a jednacím řádem AS SU OPF. Zároveň pogratulovala vítězi volby na funkci děkana prof. 

Stavárkovi a popřála mu v této funkci hodně zdaru. Předsedkyně senátu při té příležitosti 

vyjádřila přání, aby i nové vedení SU OPF do budoucna předkládalo Akademickému senátu 

pravdivé a transparentní informace týkající se fakulty tak, jak tomu bylo doposud. 

Druhý kandidát na funkci děkana dr. Ježek rovněž prof. Stavárkovi poblahopřál k vítězství ve 

volbách a popřál mu, aby se se svým novým týmem postaral o bezproblémové fungování 

fakulty, aby splnil co nejlépe plánované cíle a realizoval své vize. Všem přítomným na závěr 

popřál dr. Ježek hodně štěstí. 

Prof. Stavárek poděkoval Akademickému senátu za důvěru projevenou ve volbách a vyjádřil 

své odhodlání nadále s členy senátu efektivně spolupracovat. 

 

Usnesení:  

V souladu s § 28, odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, navrhuje AS SU OPF 

rektorovi Slezské univerzity v Opavě jmenovat do funkce děkana Obchodně podnikatelské 

fakulty pro nadcházející funkční období prof. Ing. Daniela Stavárka, Ph.D.  

 

Předsedkyně AS SU OPF bude o tomto závěru informovat rektora Slezské univerzity. 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 25. 3. 2015 v 13:00 hod. v místnosti A 308. 

 

 

 

Za správnost:  

doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D.  

 

Zapsala:  

Mgr. Dagmar Sohrová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 25. 02. 2015 

 
1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje Výroční zprávu o činnosti SU OPF za rok 2014 v předloženém 

znění. 

 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 

v Karviné schvaluje Vyhodnocení aktualizace dlouhodobého záměru SU OPF za rok 

2014 v předloženém znění. 

 

3. V souladu s § 28, odst. 2 zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, navrhuje AS 

SU OPF rektorovi Slezské univerzity v Opavě jmenovat do funkce děkana Obchodně 

podnikatelské fakulty pro nadcházející funkční období prof. Ing. Daniela Stavárka, 

Ph.D. 

 

 

 

 

 

 

doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. 

předsedkyně AS SU OPF 

 


